



ENAGIC KANGEN WATER EQUIPMENT L.L.C (License No. 784258)  
Office No.105, Hassanacor Building, Al Barsha First, Dubai.  
Tel: +971-4-3955011 Fax: +971-4-3955150 Email: [cs1@enagic.ae](mailto:cs1@enagic.ae)

## UAE National E-Payment (AED 890.00)

This agreement is made between the prospective distributor, Enagic Kangen Water Equipment L.L.C and introducer ("the Referrer"). The below mentioned Applicant hereby confirms this agreement in connection with the purchase of the product from Enagic through the below mentioned Referrer that **ALL of them are FULLY AWARE of the UAE National E-Payment processes for purchasing: -**

تم إبرام هذه الاتفاقية بين كل من العميل، وشركة إيناجيك كانجن لمعدات المياه ذ.م.م ومن قام بالتعريف بالشركة (المشار إليه فيما بعد باسم "الراعي"). اتفقت وأكدت جميع الأطراف المعنية أعلاه بموجب هذه الاتفاقية فيما يتعلق بشراء المنتج من Enagic من خلال الراعي أنهم على دراية كاملة بالتقسيم لمواطني دولة الإمارات

Model	D. Payment	Handling Fees	Instalment Months	Monthly Cheque	شهرياً	أشهر التقسيط	رسوم المناولة	الدفعة المقدمة	الطراز
<input type="checkbox"/> K8	2,021	420	21	890 AED	068٠٠٠	21	420	2,021	K8 <input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> SD 501	1,598	320	16			16	320	1,598	SD501 <input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> SD-PT	1,727	360	18			18	360	1,727	SD-PT <input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> ANESPA	1,239	260	13			13	260	1,239	ANESPA <input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> JRIV	1,155	240	12			12	240	1,155	JRIV <input type="checkbox"/>
<input type="checkbox"/> Super 501	2,257	460	23			23	460	2,257	Super 501 <input type="checkbox"/>

In addition, ALL parties below hereby have read/ understood and agreed on the followings as stated in the latest updated handbook of Enagic Kangen Water Equipment LLC.

علاوة على ذلك، اتفقت وأكدت جميع الأطراف المعنية أدناه أنهم اطلعوا على، واتفقوا على منصوص أحدث الإصدارات المذكورة أدناه والخاصة بإيناجيك كانجن لمعدات المياه ذ.م.م.

- Latest update of E-payment Terms and Conditions.**
- Latest update of E-payment bonus payout policy.**
- Latest update of E-payment guarantee policy (6A~ Guarantor and/ or lower rank guarantor)**

- أحدث إصدارات شروط وأحكام السداد بالتقسيم**
- أحدث إصدارات سياسات صرف أرباح السداد بالتقسيم**
- أحدث إصدارات سياسات ضمان السداد بالتقسيم (ضامن برتبة 6A و/ أو ضامن برتبة أقل منها)**

This Agreement shall be governed by the jurisdiction of the UAE courts. Enagic® reserve the right to vary these policies at any time, and ALL THE BELOW MENTIONED PARTIES agree to abide by the latest version of the Agreement.

تخضع هذه الاتفاقية لاختصاص محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة. وتحفظ شركة Enagic® بالحق في تغيير هذه الشروط والأحكام في أي وقت، وعلى جميع الأطراف الالتزام بأحدث إصدارات الاتفاقية.

### Application Terms:

- Handling Fees are fixed and NON-Refundable.
- Enagic has the right to approve/ or disapprove the application based on its sole decision
- Applicant must submit:
  - A copy of VALID Emirates ID.
  - Original FULLY signed E-Payment Agreement acknowledging and agreeing on latest updates of ALL the above-mentioned policies.

### شروط الاستمارة:

- رسوم المناولة غير خاضعة للاسترداد
- تحفظ Enagic® بحقها في قبول أو رفض أي استمارة بناءً على كامل تقديرها وقرارها منفردة
- لابد من تقديم:
  - صورة من بطاقة الهوية الإماراتية سارية المفعول
  - أصل استمارة اتفاقية السداد بالتقسيم مكتملة التوقيع عملاً بأحدث إصدارات النسخ المذكورة أعلاه.

Applicant Name	_____	Referrer Name	_____
Applicant Emirates ID#	_____	Referrer Enagic ID# / Rank	_____ / ( A )
Applicant Signature	_____	Referrer Emirates ID#	_____
		Referrer Signature	_____
Guarantor Emirates ID#	_____	Guarantor Name	_____
Guarantor Signature	_____	Guarantor Enagic ID# / Rank	_____ / ( A )